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Aurskog: Tirsdag 
ble en fjerde ulv skutt 
i Aurskog-reviret. 
Samtidig utvides 
kvoten ytterligere.
Trym HelbosTad 
trym@indre.no

Det melder Statsforvalteren i 
Oslo og Viken. 

Det er foreløpig ikke kjent 
hvor i fellingsområdet ulven 
ble skutt, ei heller alder eller 
kjønn.

Før helgen ble fellingsområ-
det for Aurskog-reviret utvi-
det i nord-østlig retning.

Samtidig uttalte fellingsla-
get at det var mye som tydet på 
at det var enda flere ulv enn 
først antatt i Aurskog-reviret.

– Utvidelsen skal gjenspeile 
det som er realiteten i felt. Det 
er veldig mange meldinger om 
spor nå, og vi har god grunn til 
å tro at det er et større antall 
individer igjen innenfor revi-
rets grenser, sa Per-Steinar 

Slang til Indre Akershus Blad.
Han er talsperson for fel-

lingslaget i Aurskog-reviret og 
rovviltansvarlig i NJFF Akers-
hus.

– Dere mener det kan være 
flere enn de to individene 
som er igjen på fellingskvo-
ta?

– Uten tvil! Vi blir stadig 
overrasket sjøl. Vi kan gå et 
spor, og plutselig blir det spor-
deling til to dyr. Så dukker det 
opp et dyr til her og ett der. Det 
er flere enn vi tror, og det er 
ikke enkelt å holde oversikt, 
sier Slang.

Tirsdag morgen opplyste 
Statsforvalteren i Oslo og Vi-
ken at det er bekreftet spor et-
ter fire gjenværende ulv i Aur-
skog-reviret, noe som førte til 
at kvoten ble ytterligere utvi-
det.

Etter at en av disse ulvene 
ble felt tirsdag, gjenstår det en 
kvote på tre ulv i Aurskog-revi-
ret.

1. januar ble to ulvetisper 

skutt og 2. januar ble alfahan-
nen i Aurskog-reviret skutt. De 
tre ulvene ble skutt i nærheten 
av hverandre, på kommune-
grensen mellom Lillestrøm og 
Aurskog-Høland.

På sine nettsider presiserer 
Statsforvalteren i Oslo og Vi-
ken følgende: «Statsforvalte-
ren vurderer gjenværende 
kvote og jaktområde, samt 
hvor lenge lisensfelling skal 
foregå, fortløpende basert på 
den informasjonen vi har til-
gjengelig.»

Fellingsperioden for lisen-
sjakten i Aurskog-reviret går 
fram til 15. februar 2021.

ny ulv skutt i 
Aurskog-reviret 
– utvider kvoten 
ytterligere

setskog: Planene om 
utbygging av vindkraft på 
Setskog ligger fortsatt på 
is.
Trym HelbosTad 
trym@indre.no

Hos Norges vassdrags- og 
energidirektorat (NVE) ligger 
en bunke med konsesjonssa-
ker til behandling, som det 
ikke kan gjøres noe med fore-
løpig. 

En av disse er planene på 
Setskog, hvor det er skissert 
rundt ti vindturbiner.

– Vi avventer politikernes 
avgjørelse om fremtidens be-
handling av vindkraftsaker, 
opplyser Jørgen Kocbach Bøl-
ling, seniorrådgiver i NVE, til 
Indre Akershus Blad.

Våren 2019 besluttet Norges 
vassdrags- og energidirekto-
rat at det ikke vil bli saksbe-
handling av meldinger eller 
søknader før nasjonal ramme 
for vindkraft på land er fast-
satt.

Det har satt en midlertidig 
stopper for de omstridte ut-
byggingsplanene på Setskog, 
som for øvrig et politisk flertall 
i Aurskog-Høland kommune 
har sagt nei til.

I forbindelse med framleg-
gingen av vindkraftmeldingen 
sommeren 2020 uttalte Regje-
ringen at det fortsatt skal være 
rom for videre utbygging av 
vindkraft i Norge, men at ut-
byggingstakten må ned og at 
berørte kommuner må få mer 
å si i konsesjonsbehandlingen. 

I november 2020 ble det 
kjent at Arbeiderpartiets stor-
tingsgruppe sikrer flertall og 
sikrer at kommunene får av-
gjørelsesmyndighet i søkna-
der om nye vindkraftverk. 
Søknadene som har vært be-

handlet etter energiloven, skal 
behandles etter plan- og byg-
ningsloven.

Indre Akershus Blad har stilt 
spørsmål til Cloudberry om 
hvordan selskapet ser på mu-
lighetene for å realisere et 
vindkraftverk på Setskog, 
uten å få noen respons. 

Det var for øvrig Scanergy 
som leverte konsesjonssøkna-
den for etablering av vindtur-
biner på Setskog. Etter en fu-
sjon i mars 2020 heter energi-
selskapet Cloudberry Clean 
Energy AS.

Vindkraftplaner på is

"
Utvidelsen skal 
gjenspeile det 
som er realiteten 

i felt. Det er veldig mange 
meldinger om spor nå.
Per-steInAr slAng
Talsperson for fellingslaget i 
Aurskog-reviret og rovviltansvarlig 
i NJFF Akershus

Ønsker gradvis gjenåpning:

– det er minimalt med smitte her
har full kontroll over de som 
kommer inn på senteret og hva 
de gjør på senteret av gruppe-
trening eller styrke, slik at vars-
ling blir veldig god om det skul-
le være behov for dette. Smitte-
sporing har vist seg veldig ef-
fektivt. Flere sentre har både 
pleksiglass og munnbind på de 
i resepsjonen», heter det videre 
i brevet.

– To meters avstand mellom 
alle i salen, avstand mellom 
medlemmer på hele senteret 
håndhevet av personalet, 
maksregistrering av antall på 
senteret kontrolleres av regis-
trering i medlemssystem og at 

alle som trener vasker etter seg, 
er andre tiltak som brukes. Det 
blir helt feil og inkonsekvent å 
stenge ned oss, når det nesten 
ikke finnes folk som er smittet 
på treningssentre, og samtidig 
holde kjøpesentre og flyplasser 
åpne. Vi ønsker en gradvis 
gjenåpning hvor vi for eksem-
pel kan ha et visst lite antall 
personer inne per time. Med 
1000 kvadratmeter blir det 
svært god plass per medlem. Vi 
er allerede i dialog med flere 
politikere som er positive til å la 
oss åpne gradvis igjen, avslut-
ter Svein Haagenrud.
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